
Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 1 / 4

Městys Náměšť na Hané

nám. T.G.Masaryka 100, 783 44 Náměšť na Hané
tel.č.: 585 757 811 | e-mail: podatelna@namestnahane.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 20 Zastupitelstva městyse Náměšť na Hané

konané dne 27. 6. 2022 v zasedací místnosti úřadu od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na úřadu městyse.

Doba jednání: 18:00 - 18:45
Přítomno: 12
Omluveni: T. Otruba, E. Kašparová Zajíčková, I. Solovská
Neomluveni: 0
Předsedající: Mgr. Marta Husičková
Zapisovatel*: Šárka Běhalová, Marta Podivínská
Ověřovatelé zápisu: Diana Huňková, Miroslav Hrabal

*Předsedající v souladu s jednacím řádem městyse určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Program 20. jednání ZM

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje program 20. jednání zastupitelstva

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/20/1/2022 bylo schváleno.

2. Kontrola plnění usnesení z 19. jednání ZM

Předkladatel: H. Zacpálková
ZM vypouští z pozorování UZ/19/1-3
UZ/19/4a,4b,4c - na kraj zaslána zpráva nezávislého auditora, usnesení
UZ/19/5 - ulice Sokolská, byla zrekonstruována, chybí úprava chodníku (dlažba) při vjezdu do ulice. Bude
požádána firma RESTA

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí  kontrolu plnění usnesení z 19. jednání ZM
z 2.6.2022

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/20/2/2022 bylo schváleno.

3. Rozpočtová opatření č. 7-10

Předkladatel: M. Hrabal
RO č. 7 k 2.6.2022
viz. příloha
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RO č. 8 k 20.6.2022
viz. příloha
RO č. 9. k 20.6.2022
viz. příloha
RO č. 10 k 27.6.2022
viz. příloha

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí Rozpočtová opatření č. 7-10

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/20/3/2022 bylo schváleno.

4. Kontrola plnění usnesení rady od 2.6. do 27.6.

Předkladatel: M. Husičková

Diskuze:
starostka navýšení nájmu za hrob a služby s tím spojené, jde o maximální částky, které můžeme

schválit. V areálu amfiteátru se opravovala elektroinstalace. Zásadní je teď stavba kolem
COOPu,  máme  na  to  0,5  mil  Kč.  Neschválila  se  PD  na  dětskou  skupinu.  Schválilo
se zakoupení konvektomatu do ŠJ. Schválila se smlouva na poskytnutí dotace na kulturu
v  Olomouckém  kraji  -  divadlo  v  amfiteátru,  Noc  na  Karlštejně,  s  MDO  domlouváme
představení  na  příští  rok.  Rada  pověřila  starostku  a  místostarostu  podáním  žádosti
elektromobilita, ford je ve špatném stavu, příště již neprojde technickou. Byla schválena PD
na VO v ulici Fučíkova a Zábraní. čez již letos nepovolil krátkodobé připojení, chtějí aby tam
byl stálý rozvaděč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z rady č. 120 a 121
od 2.6. do 20.6.2022

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/20/4/2022 bylo schváleno.

5. Místní komunikace Lesní, Nad Náhonem

Předkladatel: M. Husičková
Na 19. zasedání jsme řešili problém s místními komunikacemi Lesní a Nad Náhonem. Ing. R. Krejčíř zajistil 3
varianty financování ulic: původní varianta za 2,046 mil. nedoporučuje
2. varianta za 1,986 mil. je složena z vypodrovnávky recyklátem, 1 vrstva o tloušťce 5cm
3. varianta vypodrovnávka recyklátem, 2 vrstvy živice v tloušťce 4 + 4 cm za 2,728 mil. 
Z pohledu kvality a trvanlivosti je nejkvalitnější varianta č. 3
Finance: máme možnost získat půjčku ve výši 1 mil. Kč od firmy Werkplast Automotive a.s. na 1 rok, 1,1 % p.a. 
Od dárců získáme 501.000,- Kč

Diskuze:
Poučová ty varianty se liší jen kvalitou?
Hlavinka bavíme se tedy už jen o variantě č. 3? Máme půjčku, máme peníze od občanů, tak jestli je

obec ochotná doplatit ten zbytek?
starostka teď to budeme moc zaplatit, s tím, že na další akce si budeme muset vzít úvěr.
Kašpar takže když někdo zase přijde, tak mi si budeme muset vzít zase další úvěry a další úvěry. My

tady zastupujeme všechny občany a ne jen vaši oblast a mě trápí to, že za měsíc přijde zase
někdo a bude to precedens pro další oblasti třeba K Baběnci a V Ráji a vidím to jako
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problém, který teď akorát odkopneme dál.
Pápica už 15 let tam bydlíme, teď jsme se dali dohromady a po 15 letech se tady něco řeší.
starostka na pracovním zasedáním padlo velmi pozitivně, že občané chtějí  přispět na vybudování

cesty. To, že někdo píše něco na facebooku, na to já jsem už zvyklá. Mě to za ta léta nemůže
rozhodit. Teď se hledá řešení, jak postupovat v dalších případech.

Suchánek vím, že ta situace není jednoduchá, že je těch lokalit víc, kde je potřeba něco udělat, ale
jestli tady pan zastupitel má výhrady, že by to mělo jít přes úvěr, to není nic nenormálního,
já jsem si taky musel vzít úvěr na barák.

Kašpar Nechceme se úplně vydat z peněz, musíme myslet do budoucnosti, když se něco pokazí aby
jsme měli možnosti to opravit. Vždycky to musí mít nějaký strop, to nejde do nekonečna.

starostka ano máme hodně úvěrů, ale s dobrým úrokem a jeden úvěr nám teď skončil.
Hlavinka, když někdo přijde, tak mu řekněte, ať přijde za 15 let, tak to bylo přesně v tomhle to

případě.
Švarc je tady více lokalit, kde lidé čekají na cestu také 15 let a tak bych to nechtěl brát, ale tady

jde o to, že my neřešíme jen cesty, máme špatnou střechu nad kulturním zařízení a úvěry
nemůžeme brát do nekonečna, kdyby obec chtěla spravit všechny cesty, tak nám sta milióny
nestačí.

Pápica obec tam ale prodala pozemky.
Švarc Tobě obec prodala pozemek? Ty lokality jsou takové, že obec tam neprodala vůbec nic, nebo

část pozemků, já vím, že v té vaší lokalitě se prodalo těch pozemků relativně dost a je možná
chyba, že za ty peníze se ty komunikace neudělaly, ale udělaly se sítě. Všecko stojí velké
peníze a ta trpělivost není, ale když na nás takto každý vběhne, tak ta obec nebude schopna
to ufinancovat.

Suchánek proč když je na tom obec tak špatně, tak proč nepřemýšlíte dopředu a vyhazuje peníze
oknem?

starostka a za co vyhazuje obec oknem?
Suchánek cesta na Bělidlo, cesta k zámku ta nebyla v havarijním stavu.
starostka myslím si, že cesta na Bělidlo mám informace, že lidi jsou rádi, že se to spravilo, to samé

na vápenici, nemyslím si, že to byly vyhození peníze, proto je tady tento návrh a já navrhuji
usnesení.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje úpravu komunikací Na Náhonem a Lesní dle varianty
č. 3 v částce 2.728.041,80 Kč vč. DPH

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 1 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/20/5a/2022 bylo schváleno.

Diskuze:
starostka není problém si půjčit od české spořitelny, ale bude tam minimálně 5% úrok.
Hrabal jen chci dodat, že smlouva neobsahuje žádné skryté věci pro obec, kdyby třeba neplatila

nebo tak něco, protože ten člověk chce, aby ta cesta tam byla

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje znění smlouvy o půjčce ve výši 1 mil. Kč s firmou
Werkplast Automotive a.s. a pověřuje starostku přípravou darovacích smluv s občany a následně pak jejich
podpisem

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. UZ/20/5b/2022 bylo schváleno.

6. Všeobecná rozprava

Diskuze:
Skoupil z čeho bude akce doplacena?
starostka z rozpočtu městyse.
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Poučová a realizace bude asi kdy?
Krejčíř musíme se zeptat realizační firmy.
starostka určitě si ještě uděláme místní šetření.
Suchánek chtěl bych vyjádřit zastupitelstvu své díky
Pápica do kdy budete chtít peníze od nás?
starostka vše zpracuji do smlouvy a dám vám vědět

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Diana Huňková   ............................................................
 

Miroslav Hrabal   ............................................................
 
Starostka Mgr. Marta Husičková   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 27. 6. 2022


